
Sodelujejo z borci
Z letne konference organizacije ZRVS v
krajevni skupnosti A. T. Linhart

V četrtek, 10. februarja, so se v krajevni skupnosti Boris
Kidrič zbrali rezervni vojaški starešine krajevne skupnosti
Anton Tomaž Linhart na svoji letni konferenci. Obisk konfe-
rence je bil dokaj dober. Predsednik Ivan Pavlinec je izčrpno
govoril o delu in življenju te organizacije v letu 1982. Veliko
je povedal tudi o vojno političnih vprašanjih, ki vplivajo na
našo varnost in mir v svetu sploh.

V preteklem le^u so delali uspešno Izvrševali so glavne
naloge letnega načrta občinske organizacije ZRVS in kra-
jevne skupnosti. Problemi, s katerimi se še vedno borijo, so
slabo obiskana predavanja, seminarji in konference, ude-
ležba na kontrolnem preverjanju znanja pa je bila zadovo-
Ijiva. Ugotovili so, da ima njihova organizacija ZRVS pre-
malo mlajših članov, ker odhajajo na razna druga službena
mesta in se naseljujejo v drugih krajevnih skupnostih in
občinah. Tako sloni delo bolj na starejših članih ZRVS. Ker
jih ni veliko so se pri strokovnem izobraževanju povezali z
organizacijo ZRVS Miran Jarc in Boris Kidrič. Tako bodo
tudi letos skupno reševali enako taktično nalogo. Karakteri-
stično za to organizacijo je, da dobro sodelujejo z organiza-
cijo ZB NOV; občasno imajo celo skupne seje, kjer se
dogovarjajo o važnejših nalogah Tudi sodelovanje med
tremi omenjenimi organizacijami ZRVS je solidno in stalno

Predsednik občinske organizacije ZRVS Jože šeme je v
širši razpravi nakazal bistvene naloge organizacije ZRVS v
tem letu. Ker je udeležba na obveznem usposabljanju članov
ZRVS v tej organizaciji nezadovoljiva, je predlagal, da se
pogovorijo z vsemi tistimi, ki ne izpolnjujejo svojih obvezno-
sti in ugotovijo vzrok, zakaj je temu tako.
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